

Dagsorden til repræsentantskabsmøde nr.7 (KKR7) afholdes d. 25/4 på kl 16:15 ved **VB's langbord**

AFBUD: Bedes sendes til noah.westh@fadl.dk hurtigst muligt.

TILSTEDE:

* = Skriftligt bilagsmateriale, se bilagsdokumentet.

FORSLAG TIL DAGSORDEN

1. Formalia

- a. **Valg af dirigent** (Forslag: Ida): valgt
- b. **Valg af referent** (Forslag: Ingrid): valgt
- c. **Valg af SoMe ansvarlig:** Arendse
- d. **Godkendelse af referat fra sidste repræsentantskabsmøder (KKR6)*:** ingen indvendinger
- e. **Godkendelse af dagsordenen:** Ekstra punkter: Kittelkort v. Anna B, opslagstavle v. Rasmus D

2. Gennemgang af årsrapport*

Årsrapporten gennemgås af vores revisor Kaj og bogholder Merete. Årsrapport udsendes når færdig. Mulighed for opklarende spørgsmål. Årsrapport underskrives af bestyrelsen.

Vi har besøg af revisor Kaj og Merete. Kaj gennemgår regnskabet og først, hvad hans rolle er og hvad han gennemgår. Vi har et overskud i 2023, Kaj roser. Han siger, vi er en solid forening økonomisk. Der har været et godt regnskabsår i hovedforeningen.

Spørgsmål: giver det mening at betale mere gæld af, når nu vi har en sund forening?

- Vi har ikke så meget likviditet i overskud; meget af det, vi har, er i mursten og aktier. Uden rabat fra HF ville der have været et teknisk underskud. I grove træk løber det rundt og går i nul.

Spørgsmål: hvad er indtægten "forsikring"?

- Det kommer fra Tryg, posten kan udspecificeres.

Derudover er der også en revisionsprotokol. Heri kan man læse, hvilke tal der er kontrolleret og hvordan. Herudover kan man læse revisorens kommentarer.

Kommentar: Noah understreger pva. bestyrelsen, at de er tilfredse med årsregnskabet. Det er sådan det ser ud, når det vi gør fungerer. Anna tilføjer, at det er dejligt med et overskud – det er vigtigt, at vi ikke har for stort underskud, for pengene skal ud at arbejde for medlemmerne.

Spørgsmål: der kommer nye EU-regler med timetal, hvad betyder det for os?

- Det ligger i HF. Det koster ikke os noget.

Merete får ordet. København har fået nyt økonomisystem d.d. Nogle reppere vil blive brugt til en øvelse, hvor man skal betale fiktivt kontingent over BS.

Spørgsmål: betyder det, at vi kan undgå at betale gebyr til nets?

- Nej, desværre.

Spørgsmål: er det et problem, at markedsføringsbidraget fra forlaget er løst?

- Det er det ikke, det er specificeret i en klausul. Det er momspligtigt, hvis den kommer over det beløb, den er nu. Vi skal betale skat af indtægten, men der er et gammelt skattemæssigt underskud i foreningen der gør, at vi lige nu ikke betaler skat af det.

3. Valg af indstilling til forlagets bestyrelse

Afstemning: Vi skal indstille 2 kandidater til forlagets bestyrelse, Valg af disse.

Spørgsmål omkring arbejdet i bestyrelsen kan rettes til Johan forud for mødet

Ved Johan

Johan får ordet. Man lægger den strategiske retning for forlaget. August og Simon Wang stiller op. Indstilles.

4. Opfølgning på Medlemshvervningsworkshop på repperweekend

Diskussionspunkt: Anna har lavet et slideshow.

Ved Anna og Magnus

Anna præsenterer en opfølgning fra workshop på repperweekend. Vi er gode til mange ting. Vi øver os på at lave PR om kurser, at skelne mellem VB og fagforeningen, at samarbejde med LBP. Der er også en række tiltag, vi kan implementere.

Der lægges op til, at vi diskuterer, hvad vi kan implementere. Diskussion: Tak for en god workshop og god opfølgning. Vores medlemmer har brug for at høre tingene flere gange, det må ikke være indforstået. Lige om lidt lander der en OK. Vi kan køre en københavner-orienteret PR-kampagne, det er os der forhandler. Blandede meninger om, at vi skal brande at København er bedre.

Spørgsmål til gæster på 1. sem: hvor hørte I om FADL?

- På rustur. Der er en faldende forståelse for, hvad fagforeninger er. Det er et stort problem. Det er fint med rusturen, fint med fed merch

Opsummering af konkrete ideer: flere plakater, flere flyers, "Bevar FADL"-kampagne, at skrive prisen efter fradrag oftere, kom til flere forelæsninger (særligt på 1. sem og tidlig kandidat), sæt feltkontor og forelæsninger på dagsordenen til første møde i nyvalgt repræsentantskab, mere merch, kampagne: "uanset hvilket job, du har, får du god løn pga. vores forhandling"

Opsummering: vi arbejder meget for det her i PR-udvalg, rekrutterings-udvalg og bestyrelse. Vi skal gøre det, vi kan. Man må gerne selv tage initiativ til aktioner. Der er lavet et spørgeskema pt. med 150 respondenter. Der tegnes et billede af, at pris, kursus og hvad man selv kan få ud af det er grundene til, at folk ikke er med. Der kommer nok en repper-uddannelse til efteråret, hvor vi lærer om bl.a. medlemshvervning. Anna arbejder videre med bestyrelsen. Præsenteres på senere møde.

5. Korte meddelelser

a. FADL Københavns Kredsforeningen (KKF)

Økonomi, 3. suppleantsvalg på KKR8, KKR8-struktur,

Noah opdaterer. Vi har fået penge tilbage fra HF. Pengene er tiltænkt medlemsrekruttering. Man er velkommen til at komme med gode ideer. På næste møde skal der vælges en ny 3. suppleant til bestyrelsen. Man kan skrive til Noah med spørgsmål. Næste KKR bliver specielt. Der bliver kun få punkter; ellers skal vi arbejde på de FADL-ting, vi gerne vil. Der er ved at blive lavet en transportguide til klinik og arbejde udenom vagtbureauet. Vi har fået 10.000 kr. af LBP. De har holdt endnu et velbesøgt arrangement.

Stor nyhed: der er fremskridt omkring forskning. Det er fedt!

i. Arrangement og foredragsudvalget (AFU)

Det går godt.

ii. Kursusudvalget

Det går godt.

iii. PR-udvalg

Intet nyt siden sidst.

iv. Rekrutteringudvalget

Intet nyt siden sidst.

b. Tillidsrepræsentanterne (TR)

TR kommer fra nu af fast på SPV-kurset. De har bestilt t-shirts og lavet plakater.

c. FADL København Vagtbureau (KVB)

Der er flere tilmeldingerne end nogensinde før. Alle underviserne skal til et møde omkring den nye struktur, så man ikke forvirrer 1. sem.

d. FADLs Hovedforeningen (HF)

i. Formandskabet (FS)

Der er afholdt LREP. Programmet blev rykket fra fredag til søndag. Dette måtte godt være meldt ud i bedre tid, så man kunne have planlagt efter dette.

ii. KKF's hovedbestyrelsesmedlemmer

Der er godkendt årsrapporter.

iii. OKU

1. Sygplejevikar/Ventilatør gruppen (SVG)

Der sker mange spændende ting.

2. Lægevikargruppen (LVG)

Hvis man er lægevikar og har overarbejde, vil LVG gerne høre fra dig. Møde 26/04 kl. 15-17, det må man gerne deltage i. Dette er internt. Der er lukket overenskomst for forsvaret.

3. Universitetsansattes udvalg (UAG)

Overenskomsten er lukket, det var udmærket.

iv. National Medlemsfordelsudvalg (nMFU)

Anna har et spørgsmål til kittelkort. Der er blevet spurgt til, hvorfor man skal have gamle kittelkort, når vi har nye.

- Alle med kittelkort i forvejen, skal købe de nye. Man kan kun købe et ekstra sæt. Alle der aldrig har fået før, må få de nye gratis.

Spørgsmål: hvordan køber man de nye?

- Man henvender sig i receptionen De koster 70 kr. Man kan kun købe dem, hvis man er medlem eller blevet læge indenfor et år. **Det drejer sig om et "Upgrade" hvor man afleverer sit gamle sæt.**

v. Uddannelsespolitisk udvalg (UPU)

Vinderen af FADLs klinikpris 2024 er fundet: FAM OUH. Der var 99 nomineringer. Oscar har været til møde i YLs uddannelsesudvalg, de taler om psykiatri i KBU og læger med særlige behov. Man kan spørge ham, hvis man vil høre mere.

e. FADLs Forlag

Der er kommet årsregnskab for 2023 med overskud. Husk at rose medarbejderne i forlaget – de gør det meget godt! Vi kan få anmeldereksemplarer på bøgerne ned i repperhulen. Rigtig dejligt.

f. Andre

LREP har besluttet at lave en forskningspris. Noah taler med PUFF omkring dette.

Ida opfordrer kvinder til at stille op til bestyrelsen!

6. Struktur af KKR

Orienteringspunkt: Bestyrelsen har truffet nogle beslutninger for fremtidig planlægning af KKR. Præsentation af disse

Man kan se, at der står angivelse af hvad punkter er. Dette vil også ske i fremtiden. KKR8 bliver en lektiecafé. Hvis det fungerer, vil det blive implementeret som KKR5 og KKR8. Hvis man vil have et punkt på dagsordenen, skal man komme med en redegørelse skriftligt og på mødet, hvor man

fortæller, hvad KKR skal forholde sig til. Strukturen bliver: præsentation, opklarende spørgsmål, afstemning.

Diskussionpunkt: Bestyrelsen ønsker en genoptaget diskussion af hvordan vi afholder meddelelser. KKR har tidligere stadfæstet at vi IKKE ønsker skriftlige meddelelser. Hvordan vil vi gerne køre meddelelsepunktet. Derudover ønskes beslutning om hvorvidt vi ønsker at evaluere arrangementer og indsatser på KKR, eller om dette kun skal gøres i det arrangerende organ.

Ved Bestyrelsen

Diskussion om korte meddelelser: generelt blandede holdninger. Der udtrykkes et ønske om fortsat at være involverede i hinandens FADL-arbejde, hvorfor det er vigtigt at punktet bevares. Generel opbakning til, at de bliver mundtlige. Opfordring til, at man kun melder på banen, hvis man har noget at sige og at andre melder ind med feedback til, om man skal uddybe eller sige mindre næste gang. Hold den gode tone. Opfordring til, at det skal være en fast del af det første rep-møde, at det nye repræsentantskaber fastlægger deres ønsker for møder.

Diskussion om evaluering: meget blandede holdning til evalueringer. Generelt ønske om, at alt på møder bliver meningsfyldte diskussioner. Derfor må dem, der ønsker evaluering, selv fremlægge nogle punkter, der specifikt bliver evalueret. Opfordring til at lave skriftlige evalueringer, så alle deltagende repræsentanter kan evaluere. Dette er nemmere at gemme til næste gang. Forslag om, at AFU mødes umiddelbart efter et arrangement og evaluerer, om de har spørgsmål til repræsentantskabet. Der motiveres for, at principielle diskussioner tages i plenum. Motiveres for en tidsgrænse på diskussioner.

Forslag: bestyrelsen kommer med tre forslag, som vi kan stemme om til næste møde.

7. 1 Maj

Orienteringspunkt om planen for 1. maj

Ved Noah

Afholdes i kantinen fra kl. 09. Der er morgenmad og brandtale kl. 11. Fællesafgang til fælledparken kl. 12.

Kommentar: vi skal have nogle andre boller.

- Dette tages til efterretning.

8. DHL

Orienteringspunkt og planen for DHL, tilmelding og koncept aftalt med runners

Ved Noah

D. 30/08. Tilmelding åbner 02/05. Differentiering i pris for medlemmer/ikke-medlemmer.

Kommentar: problemer med barplan sidste år.

- Runners får mere ansvar i år – de hjælper med barplan og oprydning. Argumenteres for, at der er overblik over planer i god tid inden.

9. Evaluering af repræsentantskabsweekend

Evalueringen er digital. Der er altså kun mulighed for korte kommentarer der ikke kan favnes af den digitale evaluering.

T.o Forefindes evaluering :<https://forms.gle/cX5Zw9QT52Nuttqe9>

Ved Noah

15 har svaret. Svar gerne hvis I mangler! Evalueringsskemaet gennemgås af bestyrelsen.

Kommentar: forslag om, at man kun tager en overnatning og holder en fest hjemme i København lørdag aften. Forslag om at tage eksamensplan i betragtning. Dato lægges inden vi kender datoer. Rusvejledningen har ændret datoer, det kan tages in mente næste år. Dejligt at der ikke var så meget tvunget socialt.

10. Pride

Diskussionspunkt: Vi har tidligere besluttet os for Prides ønskede format 2024. Rasmus D er torvholder. Hvis vi ønsker at afholde Pride kræver det som minimum en ekstra torvholder og tilkendegivelse fra Rep om hvem der kunne have lyst til at deltage (17/8)

Ved Rasmus D

Dejlig dag sidste år. Men ingen medlemmer kom. Det blev besluttet sidste år, at man ville holde det med lægeforeningen. Fedt med mere samarbejde med lægeforeningen. Økonomi skal aftales med bestyrelsen.

Kommentarer: ros til Rasmus og opbakning til arrangementet. Forslag om at række ud til studenterklubbens trivselsgruppe, students SHINE. Forslag om at gå med lægeforeningen og holde fest i stud.klub.

Rasmus V, Rasmus D, Charlotte, Sofia, Ingrid er udvalget.

11. Dagordenspunkter til Hovedbestyrelsesmøde

Næste møde bliver nok overenskomster.

Spørgsmål: må man komme med punkter til hovedbestyrelse? Arendse ønsker, at der bliver talt om national PR-strategi. Der mangler noget fællesskabs-PR. Vi skal vise flere personer, flere gruppebilleder.

- Noah tager det videre til FS, der laver dagsordenen. Det er besluttet, at vi skal gøre dette, så Arendse tager det videre til kommunikationschefen.

12. Mødekalender*

Til orientering findes mødekalenderen i bilag

13. Snack/mad ansvarlige til næste møde

Næste møde er 21 maj. Charlotte, Rebecca og Anna Blak laver grillmad.

14. Månedens fidusbamse

Magnus uddeler på næste møde.

15. Eventuelt

Der kommer info omkring FADL på rustur senest 1 maj. Eventuelle vetoer skal sendes asap.

Opslagstavle v. Rasmus D: den skal pyntes. Tirsdag d. 30/04 kl. 14 mødes vi i kantinen og laver pynt.